

SOCIETY FOR THE PREVENTION OF CRUELTY TO ANIMALS

31 Mt. Vernon Road, Singapore 368054

Website: www.sPCA.org.sg

Updated 15 November 2012



Appeal for Information



On 8 Nov 2012, a passer by found a cat (pictured above) motionless with a bulging left eye at Block 326 Yishun Ring Road. It suffered fractures to its jaw and face and the affected eye was removed after surgery. The SPCA is appealing for any information / witnesses that may assist in this case. Please call the SPCA at 62875355 ext. 9 if you are able to help. Alternatively, you can call AVA at 1800 476 1600 or email them at ava_cawc@ava.gov.sg to provide the information.

In Singapore, cruelty to animals is a crime. Under the Animals and Birds Act, anyone who is found guilty of such an offence including abandonment of any animal, can be imprisoned for up to 12 months, fined up to \$10,000, or both.

寻找目击者

2012年11月8日，一名路人在义顺环路大牌326组屋楼下，发现一只严重受伤的猫（上图）。我们吁请热心的公众如有任何有关这案子的线索，拨打我们的热线62875355直线9跟我们联络以协助调查。你也可拨打农粮局的热线1800 476 1600，或电邮 ava_cawc@ava.gov.sg 提供线索。

在新加坡，虐待动物是犯法的。在动物与飞禽法令下，被提控者如果罪名成立，将可能被判坐牢不超过一年或罚款高达一万元或两者兼施。